[image: image1.jpg]


Research Program
                  Programme de recherche
[image: image2.jpg]


Research Program


Programme de recherche


Research Environment
Section 1 (no page limit)
Provide a short description of each co-applicant, including the name, rank/affiliation, appointment, skill set, and role in the study.

e.g. "Dr Jane Smith is an associate professor in the department of anesthesiology at Canadian University. She is fellowship trained in regional anesthesia and has a Masters' degree in Biostatistics. She will supervise the design and analysis of the study intervention."
Section 2 (Maximum 1 page, no additional pages allowed) 

Include:

· Description of Facilities (equipment, space)

· Human Resources (support staff)

· Time Commitments (current and proposed)

· Scientific Collaboration 

Please use single spaced text with 12-point font size in Arial. No other formatting is allowed. 
Milieu de recherche 
Section 1 (aucune limite de pages)
Fournissez une brève description de chaque corequérant, incluant nom, rang ou affiliation, nomination, compétences et rôle joué dans l’étude.
P. ex. : « Dre Jane Smith est professeur agrégée au département d’anesthésiologie de l’Université canadienne. Elle est formée en anesthésie régionale et possède une maîtrise en biostatistique. Elle supervisera la conception et l’analyse de l’intervention de l’étude. »
Section 2 (Une page maximum; aucune page supplémentaire acceptée) 
Décrivez :

· Les installations (matériel, locaux)

· Les ressources humaines (personnel auxiliaire)

· Le temps consacré à la recherche (actuel et proposé)

· La collaboration scientifique. 
S'il vous plaît utilisez un texte à simple interligne avec police de caractère Arial de taille 12. Aucun autre formatage n'est autorisé.
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